

## **Message du Conseil de direction, CP Pointe-Claire**

Chers membres, chers parents,

Veillez trouver ci-joint les documents au sujet de notre **assemblée générale annuelle**. Vous constaterez que le Club de patinage Pointe-Claire a toujours besoin de bénévoles prêts à s'impliquer dans l'administration de notre Club.

En vous joignant au comité, vous saisissez l'opportunité d'assurer l'existence du club tout en faisant profiter à votre enfant d'une activité sportive saine.

Pour encore plus d'information : [www.cpapointeclaire.com](http://www.cpapointeclaire.com)

J'attends avec intérêt de vous voir **mardi le 21 mai, 2025 à 19h30** via zoom, Le lien sera fourni avant l'AGA

## **A Message from the Executive, Pointe-Claire SC**

Dear Club Members and Parents:

The enclosed mailing regarding our upcoming **Annual General Meeting** will alert you to the fact that the Pointe-Claire Skating Club is always in need of volunteers to help with various positions associated with the administration of the club.

Your involvement in the management of our club also provides you with an opportunity to ensure the continued quality of the skating club and an activity your child enjoys.

For further information please contact us at: [www.cpapointeclaire.com](http://www.cpapointeclaire.com).

I look forward to seeing you on **Wednesday, May 21, 2025, at 7:30 pm** via zoom. The link will be supplied prior to the AGM.

Patricia Wilcox  
President, Pointe-Claire Skating Club